



## **Bestyrelsesmøde mandag den 9. oktober 2023 kl. 19.00 i Klubhuset**

Til stede: Ole, Jan, Lenette, Bodil, Ulli, Gisela, Charlotte og Annette

Referent: Annette

### **1) Godkendelse af sidste referat**

Godkendt med følgende bemærkninger:

- Lys på pladsen – der er lige søgt byggetilladelse.
- Annette finder en dato for deadline på reklamefilmen.
- Der er stadig lidt udfordringer med teknikken i forhold til børneattesterne
- Vi kan ikke få den ønskede dato til agilitystævnet – vi ønsker i stedet at få d. 1/6-24 – Charlotte undersøger om vi kan få dommere den dato.

### **2) Post og nyheder fra DcH-Danmark og -Kreds 4**

- Konkurrence- og dommerudvalget (i landsudvalget) bliver slået sammen.
- Der kommer en tilrettet version af lydighedsprogrammet.
- I Kreds 4 slås konkurrence- og dommerudvalget sammen, udvalgets nye navn er DcH-programudvalg.

### **3) Kassereren – regnskab og medlemstal**

- Medlemstal pr. d.d. : 279
- Aktiver i alt: 248.193,56 kr.
- Fra d. 1/10-23 beregnes der 0,99% pr. transaktion på mobilepay

### **4) Bordet rundt – Alle**

**Ulli:**

har kontaktet FGU ang. trækasser (til gavekasser med slik) – prisen er 30,- kr. pr. stk. – vi bestiller 100 stk. og prøver at forhandle prisen ned på 25,- stykket.

**Bodil:** %

**Jan:** %

**Lenette:**

Vi ønsker os nye langliner – Lenette køber 5 stk. på hver 15 meter. – Annette laver nogle i forskellige længder.

Kan vores aspiranter ikke komme ud som føl på flere forskellige hold? – Vi prøver fremadrettet at få dem rundt på div. Unghundehold og hverdagslydighedshold. Skal det være obligatorisk at alle hold en gang om året får en times adfærdsteori. – det vil vi arbejde på fremad rettet.

Vi laver en forslagskasse til RIS-ROS og forslag til event.

**Annette:**

Kan vi oprette flere begynderhold i nosework? – Charlotte undersøger det.

**Ole:**

Er i dialog med PetsPerfekt omkring afslutningsgaver til hvalpeholdene.

Er ved at lave en aftale omkring sponsergaver med den kørende dyrlæge.

Lenette og Ole er tovholder omkring sponseraftaler, de holder et møde i januar.

**Charlotte:**

Der er fundet frem til en pris på en hoops bane, prisen er 8000,-kr.

– Den bestiller vi.

Vi blev enige om årets julegaver til instruktør og bestyrelse.

Der har været afholdt formandsmøde, hvor der er blevet talt om at der meldes til og fra konkurrencerne – vi forslår at der skal betales et administrationsgebyr på en tredjedel af beløbet. – Det tages med på mødet i januar 2024.

**Gisela:**

OK-pengene vil fremadrettet blive brugt på gavekort (præmier)

Vi skal have opdateret den mappe, der står i klubben, med div. tegninger og blanketter til lydighedskonkurrencer – det tager Gisela sig af.

**5) Kommende opgaver eller arrangementer (herunder også arrangementsudvalget)**

- Generalforsamling
  - Gisela har sagt ja til at stå for maden i år
  - 25-års jubilærer - nu og fremadrettet – Det år man har jubilæum, modtaget man en erkendelighed i forbindelse med generalforsamlingen, eller på dagen, hvis man selv holder noget.
- Juleafslutning – Vi gør det samme som til sommerafslutning, med små

hold og flere forskellige poster.

- Julefrokost- Gisela bestiller maden – Lenette og Annette står for underholdning.

## **6) Vedrørende træning**

- Vi har to nye aspiranter – Dorthe og Stefanie – der starter på IGU i 2024

## **7) Nyt fra websiden, FB og det nye tilmeldingssystem**

- Der er lagt billeder og tekst på hjemmesiden af de nye aspiranter
- Annette skal skrive lidt omkring adfærds konsulent til sin profil på hjemmesiden.

## **8) Eventuelt**

- Førstehjælp til hund – med den kørende dyrlæge.
- Opvarmning og nedkøling – med Martin Bruhn
- D/C- konkurrence – med en dommer
- Forstår du hundsk – med Annette
- Flettedag – med Annette (9. eller 10. december)

